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Protokół	Nr	XII/15	
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 17 sierpnia 2015 roku 

1. Otwarcie Sesji nastąpiło o godzinie 1300, zamknięcie 1440. 
Na posiedzeniu podjęto 6 uchwał od nr XII/65/15 do nr XII/70/15 
Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni według listy obecności - załącznik nr 2 
2. Sołtysi według listy obecności – załącznik nr 3 
3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy 
4. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy 
5. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy 
6. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Zalewski powitał zebranych, odczytał proponowany 
porządek obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych na piętnastoosobowy skład Rady, 
w związku z czym obrady były prawomocne.  
Przewodniczący Pan Marek Zalewski złożył wniosek o przeniesienie na początek obrad 
informacji o współpracy z gminą Dąbrówno, które mają zostać przedstawiane przez Wójta 
Gminy Rybno Tomasza Węgrzynowskiego. 
13 Radnych za przyjęciem wniosku złożonego przez Przewodniczącego Pana Marka 
Zalewskiego. 
 
Ad. 3. Przedstawienie informacji o współpracy z gminą Dąbrówno przez Wójta Gminy 
Rybno Tomasza Węgrzynowskiego. 
Wójt Gminy Rybno Tomasz Węgrzynowski poinformował, że razem z Wójtem Panem 
Piotrem Zwalińskim chce aplikować o środki na inwestycje fotowoltaniczne. Dodał, że dzięki 
inwestycjom fotowoltanicznym koszty za energię spadną o połowę. Druga sprawa, o której 
poinformował Pan Tomasz Węgrzynowski to modernizacja świetlic. Wójt Gminy Rybno 
wyjaśnił, że są programy, które rozpoczynają się od 3 mln. zł. Gmina Rybno nie ma tylu 
świetlic, żeby je modernizować. Wójt dodał, że chciałby realizować inwestycję dotyczącą 
modernizacji świetlic w perspektywie kilku lat współpracując z Gminą Dąbrówno. Wójt 
Gminy Rybno poinformował, że w gminie Rybno funkcjonuje liceum ogólnokształcące i 
chciałby, żeby zachęcać uczniów z gminy Dąbrówno do uczęszczania do tego liceum, 
ponieważ posiada ono szereg ogromnych osiągnięć i nie ma konieczności wysyłania dzieci na 
korepetycje. Wójt dodał, że gdyby była większa liczba chętnych dzieci to gmina Rybno 
zapewniłaby im dowóz. Wójt Gminy Rybno wyraził chęć współpracy z Gminą Dąbrówno.   
 
Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno na lata 2015-2022 
Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj poinformowała, że zmian w niniejszej uchwale w sprawie 
WPF Gminy Dąbrówno na lata 2015-2022 dokonano celem dostosowania prognozy 
finansowej do aktualnego budżetu gminy na 2015 rok: zaktualizowano wielkości dochodów z 
tytułu dotacji na zadania bieżące, zaktualizowano wielkość dochodów bieżących, 
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zaktualizowano wielkości wydatków bieżących i majątkowych oraz wielkości wynagrodzeń i 
pochodnych od wynagrodzeń. Po uwzględnieniu dokonanych aktualizacji w niniejszej 
uchwale, prognoza przedstawiła się następująco: dochody bieżące – 16.638.644,67 zł, 
wydatki bieżące – 16.184.201,01 zł, dochody majątkowe – 1.500.000,00 zł, wydatki 
majątkowe – 1.560.184,44 zł, wynik budżetu – nadwyżka 394.259,22 zł, przychody budżetu 
(wolne środki) – 203.740,78 zł, rozchody budżetu 598.000,00 zł. Skarbnik Gminy 
poinformowała, że zostały spełnione wymogi art. 242 w zakresie planowanych dochodów 
bieżących i wydatków bieżących. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 
głosowanie. 
Głosowanie: 
 za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się –  głosów 
Uchwała Nr XII/65/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
b) zmian w budżecie gminy Dąbrówno na 2015 rok 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 
głosowanie. 

Głosowanie: 
 za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Uchwała Nr XII/66/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 

c) upoważnienia Wójta Gminy Dąbrówno do podpisania porozumienia z Marszałkiem 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Wójt wyjaśnił, że porozumienie dotyczy Internetu szerokopasmowego, ponieważ Internet ma 
być poprowadzony od rozdzielni drogami gminnymi. 
Radny Pan Andrzej Krzemiński zapytał, kiedy rozpocznie się ta inwestycja? 
Wójt odpowiedział, że wszystko zależy od Urzędu Wojewódzkiego. 
Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy jest określony termin skończenia tej 
inwestycji? 
Wójt odpowiedział, że koniec inwestycji planowany jest na rok 2022, a jeśli inwestycja nie 
zostanie zrealizowana to Urząd Wojewódzki będzie musiał zwrócić środki otrzymane na tą 
inwestycję. 
W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 
głosowanie. 
Głosowanie: 
 za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Uchwała Nr XII/67/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
d) nieodpłatnego nabycia na własność Gminy Dąbrówno nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Okrągłe, gmina Dąbrówno 
Radna Pani Honorata Gabriela Wolska poinformowała, że mieszkańcy chcą przejąć działkę 
położoną w miejscowości Okrągłe z przeznaczeniem na wybudowanie świetlicy bądź placu 
zabaw. 
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W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 
głosowanie. 
 
Głosowanie: 
 za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Uchwała Nr XII/68/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
e) nieodpłatne nabycie na własność Gminy Dąbrówno nieruchomości zabudowanej 

położonej w miejscowości Brzeźno Mazurskie, gmina Dąbrówno 
Wójt poinformował, że Pani Sołtys wsi Brzeźno Mazurskie złożyła wniosek do urzędu o 
przejęcie tej nieruchomości od ANR. 
Sołtys wsi Brzeźno Mazurskie Pani Beata Knitter dodała, że na tej działce znajdowała się 
przepompownia i mieszkańcy chcą zagospodarować to miejsce na świetlicę wiejską. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 
głosowanie. 
Głosowanie: 
 za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Uchwała Nr XII/69/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
f) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ostródzie na kadencję        2016-

2019 
Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że do dnia 30 czerwca zgłosił się 
jeden kandydat na ławnika do Sądu Rejonowego w Ostródzie. 
Radny Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że zespół do wydania opinii o zgłoszonych 
kandydatach na ławników wydał pozytywną opinię o kandydacie Panu Pawle Aleksandrze 
Gat. 
Przewodniczący zaproponował, żeby komisja, która wydawała opinię o zgłoszonych 
kandydatach na ławników została w tym samym składzie komisją skrutacyjną do 
przeprowadzenia głosowania, czyli: 

1. Andrzej Krzemiński 
2. Joanna Aldona Kaźmierska 
3. Michał Mielczarek. 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do komisji skrutacyjnej. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie zgłoszony skład komisji skrutacyjnej. 
Głosowanie: 
 za -  10 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Zaproponowany skład komisji skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 
 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej Pan Andrzej Krzemiński poinformował o sposobie 
glosowania. 
Przeprowadzono tajne głosowanie. 
Przerwa 5 minut. 
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Komisja skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów. 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej przedstawił protokół z przeprowadzonego głosowania. 
Przewodniczący poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 13 radnych, głosów ważnych 
oddano 13, natomiast nieważnych nie oddano. 
W wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania kandydat na ławnika Pan Paweł 
Aleksander Gat otrzymał 12 głosów. 
Protokół oraz karty do głosowania stanowią załącznik nr 9 do protokołu. 
 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Ostródzie na kadencję 2016-2019 i poddał ją pod 
głosowanie. 
Głosowanie: 
 za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Uchwała Nr XII/70/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 5. Przyjęcie protokołu nr X i XI z Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał protokoły nr X i XI z Sesji Rady Gminy 
Dąbrówno pod głosowanie. 
Głosowanie: 
            za -  13 głosów 
 przeciw – 0 głosów 
 wstrzymujących się – 0 głosów 
Protokoły nr X i XI z Sesji Rady Gminy Dąbrówno zostały przyjęte jednogłośnie.  
 
Ad. 6. Informacje Wójta Gminy:  
- z wykonania uchwał, 
- o pracy Wójta Gminy Dąbrówno w okresie międzysesyjnym. 
Wójt Pan Piotr Zwaliński poinformował, że zostały wykonane dwie uchwały w sprawie 
ustanowienia służebności przesyłu w miejscowości Samin i Lewałd Wielki. 
Wójt poinformował, że 1 sierpnia uczestniczył w obchodach dotyczących Powstania 
Warszawskiego w Dąbrównie, 1 sierpnia brał udział w turnieju nocnym piłki siatkowej w 
Dąbrównie, 8 sierpnia uczestniczył w festynie w miejscowości Wierzbica, 14 sierpnia brał 
udział w Świecie Ryby w Dąbrównie, 15 sierpnia uczestniczył w obchodach Święta Wojska 
Polskiego oraz festynie zorganizowanym przez mieszkańców Gardyn. 
 
Ad.7. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy.  
Radny Pan Janusz Szraga poprosił Wójta o zakazanie podlewania ogródków z uwagi na 
panującą suszę. 
Joanna Aldona Kaźmierska prosi o interwencję w sprawie chodnika położonego w stronę 
KIMu, ponieważ woda, która z niego spływa zalewa posesje, a także interwencję w sprawie 
samochodów ciężarowych, które poruszają się tą droga z bardzo dużą prędkością. 
Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, co ze szkołą w miejscowości Samin oraz salą 
gimnastyczną w Dąbrównie? 
Wójt poinformował, że remont sali gimnastycznej rozpoczyna się w środę, a jeśli chodzi o 
sprzedaż szkoły będzie wykonana jej wycena i będzie wystawiona na przetarg. 
Przewodniczący zapytał, jaka firma będzie wykonywała remont sali gimnastycznej? 
Wójt odpowiedział, że firma z Nidzicy. 
Radny Pan Bartosz Sołtan zapytał, co z drzewami w parku? 
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Wójt odpowiedział, że jest dwadzieścia drzew do wycięcia. Dodał, że na część drzew jest już 
pozwolenie na wycinkę. Wójt poinformował, że suche drzewa zostaną wycięte. 
Radny Pan Janusz Szraga zapytał, czy wpłynęły podania mieszkańców w sprawie nawiezienia 
żwiru? 
Wójt odpowiedział, że tak. 
Przewodniczący prosi o interwencję w sprawie oczyszczenia przepustu na rzece w Saminie. 
Wójt odpowiedział, że zostanie to oczyszczone. 
Przewodniczący poinformował, że droga gminna w miejscowości Samin została zniszczona. 
Przewodniczący wyjaśnił, że interweniował w tej sprawie na policji w Ostródzie aż trzy razy. 
Przewodniczący poprosił Wójta o interwencję w tej sprawie w Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich. 
Wójt wyjaśnił, że jest umówiony w sprawie tej drogi jak i poboczy w Saminie z Dyrektorem 
Januszem Adamiakiem w ten czwartek. 
Radny Bogumił Edward Garnek zapytał, czy wiadomo coś na temat parku w Elgnowie? 
Wójt odpowiedział, że wpłynęło w tej sprawie pismo od konserwatora zabytków i potrzebny 
jest kompleksowy projekt parku. Wójt dodał, że maksymalny koszt takiego projektu to 10 tyś. 
zł. Oferta ma zostać przesłana.  
Radny Pan Michał Mielczarek zapytał o posiedzenie Komisji Oświaty w sprawie szkoły w 
Elgnowie, które miało się odbyć? 
Wójt poinformował, że odbyło się takie wstępne spotkanie z nauczycielami przy okazji 
zakończenia roku szkolnego w Elgnowie. 
Radna Pani Genowefa Szczepańska chciałby się dowiedzieć, jaka jest możliwość 
wyegzekwowania od ludzi, żeby podpisali umowy na wywóz odpadów? 
Radca zapytał, czy chodzi o osoby, które nie mają w ogóle podpisanej umowy? 
Radna Pani Genowefa Szczepańska odpowiedziała, że tak. 
Przewodniczący stwierdził, że ustawa obliguje te osoby do uiszczania opłat. 
Wójt poinformował, że w ubiegłym tygodniu odbyło się w urzędzie spotkanie z członkiem 
zarządu związku gmin i wizja lokalna do domków, które nie złożyły deklaracji. Dodał, że te 
osoby będą wzywane przez związek gmin do złożenia deklaracji. 
 
Ad.8. Sprawy różne 

Wójt poinformował, że miejscowość Wierzbica brała udział w konkursie zorganizowanym 
przez firmę Orange. Dodał, że w 20 miejscowościach powstanie pracownia komputerowa w 
tym w miejscowości Wierzbica. 
Sołtys wsi Elgnowo Pani Jadwiga Jarzembowska zapytała o spotkanie, które miało się odbyć 
w sprawie szkoły w Elgnowie? 
Wójt poinformował, że na pewno w sierpniu zostanie zorganizowane. 
Sołtys wsi Elgnowo Pani Jadwiga Jarzembowska poinformowała, że miesiąc temu zgłaszała 
do urzędu gminy, że w miejscowości Elgnowo pękła rura. Dodała, że nikt nic w tej sprawie 
do tej pory nie zrobił. 
Wójt poinformował, że sprawdzi tą sprawę. 
Sołtys wsi Okrągłe Pan Janusz Kowalczyk zapytał, jak za wywóz śmieci płacą właściciele 
pensjonatu? Dodał, że mieszkańcy dostają podwyżki za wywóz śmieci, a inni nie. 
Zmiana składu rady z 13 na 12. Obrady opuściła Radna Pani Genowefa Szczepańska. 
Wójt wyjaśnił, że Związek Gmin będzie weryfikował kwestie związane z zapłatą za wywóz 
śmieci. 
Sołtys wsi Okrągłe Pan Janusz Kowalczyk zapytał, kto jest właścicielem działki do samego 
jeziora w miejscowości Okrągłe? 
Wójt odpowiedział, że sprawdzi. 
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Radna Pani Honorata Gabriela Wolska poinformowała, że właścicielka pensjonatu skończyła 
budowę, mówiła że posprząta wejście do jeziora, ale nic tam nie zrobiła. 
Sołtys wsi Okrągłe Pan Janusz Kowalczyk poinformował, że dwa razy zgłaszał tą sprawę do 
Pana Tomasza Szydlika. 
Wójt poinformował, że zostanie to zweryfikowane w tym tygodniu. 
Przewodniczący stwierdził, że informacje nie dochodzą do Wójta.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył obrady. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Marek Zalewski 

 

Protokołowała: 

Marta Witkowska 


